
 ثبت قرارداد 
بازیکن آرژانتینی 
لنگ 230 میلیون

 اســتقلال بــا پرداخــت چیــزی در 
نــد  حــدود ۲۳۰ میلیــون می توا
پنجــره نقــل و انتقالاتــی خــود را باز 
کنــد تــا بتوانــد قــرارداد گوســتاوو 
بلانکــو، مهاجــم آرژانتینــی خــود را 
بــه ثبــت برســاند امــا ایــن باشــگاه 
معتقــد اســت که شــاهین بوشــهر 
دیگــر فعالیتــی نــدارد و بنابرایــن 
نبایــد پولــی پرداخــت کنــد. در 
شــرایطی کــه فیفــا در تیر مــاه بــه 
باشــگاه اســتقلال مهلت داده بود 
تــا ظــرف ۴۵ روز بدهــی خــود بــه 
شــاهین بوشــهر را در پرونــده حــق 
رشد محمد محبی و مهدی قایدی 
پرداخت کند، مدیران این باشــگاه 
موفــق بــه چنیــن کاری نشــدند. بر 
همیــن اســاس بــا توجــه بــه انجام 
نشــدن این تعهــد، فیفا پنجره نقل 
و انتقالاتــی باشــگاه اســتقلال را 
بســت. طبــق قانــون هر زمــان این 
مبلغ به حســاب باشــگاه شــاهین 
بوشــهر واریــز شــود، پنجــره نقــل 
و انتقــالات اســتقلال بــاز خواهــد 
شــد. طبق نامه فیفا استقلال باید 
۳۰۰۰ یــورو بابــت محمــد محبــی و 
۱۰ هــزار درهــم هــم بابــت انتقــال 
مهــدی قایدی از شــباب الاهلی به 
اســتقلال به این باشــگاه بوشهری 
پرداخت کند که با توجه به قیمت 
کنونــی یورو و درهــم، چیزی حدود 
۲۰۰ میلیــون تومــان خواهــد شــد. 
در ایــن بیــن ۵ درصــد هــم جریمه 
شــامل ایــن رأی اســت کــه در 
نهایــت بــه نظر می رســد اســتقلال 
بــا پرداخــت چیــزی در حــدود ۲۳۰ 
میلیــون می توانــد پنجــره نقــل و 
انتقالاتــی خــود را باز کند تــا بتواند 
قــرارداد گوســتاوو بلانکــو مهاجــم 
آرژانتینــی خــود را به ثبت برســاند.

 

وعده وزیر اقتصاد 
برای حل مشکل 

استقلال
د در  قتصــا یــر ا نــدوزی وز  خا
بــه  حبــه خــود  یــن مصا زه تر تا
هواد اران اســتقلال وعــده داده که 
مشــکل مســدود شــدن حســاب 
شــد.  هــد  ا خو حــل  ســتقلال  ا
خانــدوزی در ایــن زمینــه می گوید: 
»به ســازمان امور مالیاتی از جهت 
مســدود شــدن برخی حساب های 
ناشی از بدهی های معوق باشگاه و 
همچنین سازمان خصوصی سازی 
بابــت ربــط و نســبتی کــه در حــوزه 
بورســی شدن باشگاه ایفا می کند، 
دســتوراتی داده ام و امیــدوارم هــر 
دو ســازمان کمک کنند تا باشــگاه 
اســتقلال از این شرایط عبور کند و 
هــواداران روزهای خوب و خوشــی 

را شــاهد باشــند.«

استقلالی ها تهدید کردند

مهاجم خارجی نیاید 
تمرین نمی کنیم

 قــرار بــود بعــد از گذشــت پنج روز 
از آخریــن بــازی اســتقلال، ایــن 
تیــم تمرینــات خــود را بــرای هفته 
پنجــم آغــاز کنــد، امــا بعیــد اســت 
اســتقلال در همــان تاریــخ معیــن 
تمریــن خــود را شــروع کنــد چــون 
اســتقلالی ها گفته اند تا زمانی که 
مهاجــم خارجــی تیم نیایــد، قصد 

تمریــن کــردن ندارنــد.

 zخبر

سعید مهری

جا ماندن از تیم ملی

سعید مهری به دلیل شرایطی که در هفته های گذشته تجربه کرد، نتوانست در لیست 
تیم ملی جایی داشته باشد. هافبک استقلال به واسطه درخشش در مسابقات پایان 
فصل گذشــته تیمش یکی از نفرات دعوت شــده از ســوی امیر قلعه نویی به اردو در 
خرداد ماه بود اما در اردوی فعلی دعوت نشد. مهری حالا شانس حضور در ترکیب 
استقلال در بازی های لیگ برتر را دارد و همین مسأله می تواند باعث جلب رضایت 

این هافبک توانمند و بازگشت او به اردوی تیم ملی در آینده شود.

ابوالفضل جلالی

موقعیت به خطر افتاده

ابوالفضل جلالی فقط در یک بازی درخشــید و در ســه هفته گذشــته اصلاً 
شــبیه بــازی بــا نفــت بــازی نکرد تــا موقعیتــش در اســتقلال متزلزل شــود. 
جلالی به دلیل اینکه ســاپینتو او را روی نیمکت می نشــاند درشــروع فصل 
انگیــزه زیــادی بــرای بــازی داشــت و در بــازی با نفــت هم عالی بــود اما رفته 
رفتــه کیفیــت بــازی اش افــت کــرد تــا جایــی کــه ایــن روزهــا موقعیــت او در 

ترکیــب اصلی اســتقلال بــه خطر افتاده اســت.

ایمان سلیمی

نادیده گرفتن گاف  توسط نکو

ایمان ســلیمی همان مدافعی اســت که توانســته به جای عارف غلامی در 
ترکیب اصلی اســتقلال قرار بگیرد. غلامی از اســتقلال رفت و ســلیمی زوج 
مرادمند در خط میانی دفاع اســتقلال شــد. سلیمی اما در بازی با سپاهان 
گاف بزرگی داد و تصور می شد جایگاه خود را در ترکیب استقلال از دست 
داده اســت، اما نکو دربازی با اســتقلال خوزســتان هم به این بازیکن بازی 

داد تا نشــان دهد اشــتباه او را نادیده گرفته اســت.

از کمپ آبی
استقلال 4

   یکشنبه  12 شهریور 1402  سال بیست و هفتم  شماره 7391

اختــاف میــان علــی خطیــر و جــواد نکونــام به نقطه ای رســیده که هر لحظــه احتمال دارد 
مدیرعامل باشگاه استقال از سمتش کنار گذاشته شود و فرد دیگری به جای او در این 
مســند قرار بگیرد. طبق معمول وقتی صحبت از تغییرات در مدیریت باشــگاه اســتقال 
می شــود نام چند گزینه به گوش می رســد که یکی از آنها علی فتح الله زاده اســت که تجربه تلخی از آخرین حضورش در این باشــگاه 
در خاطر هواداران این باشــگاه به یادگار مانده اســت. در کنار فتح الله زاده نام احمد ســعادتمند و حتی مصطفی آجورلو نیز به گوش 
می رســد امــا بــه واقــع روشــن نیســت که تصمیــم گیــران در وزارت ورزش چه زمان قصد تغییرات در این حوزه را داشــته باشــند. بدون 
شــک بایــد تــا زمــان معرفــی نــام وزیر ورزش تحمل کرد تا آرام آرام تکلیف باشــگاه اســتقال نیز مشــخص شــود. با ایــن حال گفت و گو 

بــا علــی فتــح اللــه زاده تا حــدی می تواند درباره احتمال برخــی تغییرات اطاعات تــازه ای به ما بدهد.
 چند روزی است که بحث تغییرات 

در مدیریت باشگاه استقلال 
داغ شده است. اختلاف خطیر 

با نکونام و از سویی نارضایتی 
هواداران باشگاه استقلال از 

وضعیت موجود، دوباره احتمال 
تغییرات را افزایش داده است. 
در این میان نام شما هم دوباره 

مطرح شده است.
ببینیــد اینکــه نــام مــن مطــرح شــود یــا 
نشــود، اهمیتــی ندارد. مهم این اســت 
فــردی که مدیرعامل باشــگاه اســتقلال 
می شــود بتوانــد کار کند. مــن زمانی که 
مدیرعامــل بــودم بارهــا بــه مســئولان و 
بالادســتی ها گفتــم برکنــارم کنید چون 
از عهــده پرداخــت بدهی هــای ســنگین 
برنمی آیــم. اســناد مصاحبه هــای مــن 
موجــود اســت. آن زمان التمــاس کردم 
مــن را برکنــار کنیــد اما نکردنــد تا اینکه 
اتفاقــات برنامــه فوتبــال برتــر پیش آمد 
و بعــد از چنــد روز من از ســمتم اســتعفا 
دادم. ببینیــد فــردی کــه مدیرعامــل 
باشــگاه اســتقلال می شــود بایــد بتواند 
کاری انجــام دهــد. مــن صادقانــه آن 
روزهــا گفتــم نمی شــود بــا 9۰۰ میلیــارد 

بدهــی کاری از پیــش بــرد.
 استقلال 900 میلیارد بدهی 

دارد؟!
بلــه، همــان زمــان هــم گفتــم ایــن تیــم 
9۰۰ میلیــارد بدهــی دارد کــه برخی فکر 
کردنــد مــن دارم شــوخی می کنــم. الان 
این بدهی بیشــتر هم شــده و می بینید 
که کاری از دســت مدیریت این باشگاه 
ساخته نیست. کریمی به دلیل ناتوانی 
در پرداخــت بدهی هــا رفــت. خطیر هم 
می رود و اگر کمکی نشود، این داستان 

ادامــه خواهد یافت.
 اما علی خطیر خیلی تلاش می کرد 
روزی مدیرعامل باشگاه استقلال 

شود.
عملکــرد اشــخاص مشــخص اســت. 
مــن چیــزی دربــاره او نگویــم خیلی بهتر 
اســت. هــواداران اســتقلال خودشــان 
می تواننــد قضــاوت کننــد. همــه دارنــد 
می بیننــد کــه چــه شــرایطی درباشــگاه 
حاکــم اســت. از قــول مــن بنویســید 
عملکــرد مدیــران اســتقلال بعــد از 

برکنــاری مــن بســیار عالــی بــوده!
 خودتان هم مورد قضاوت 

هواداران استقلال قرار گرفتید و 
آن زمان که از برنامه فوتبال برتر 
خارج شدید هجمه زیادی علیه 

شما شکل گرفت.
من خودم را همیشــه خادم این باشگاه 
می دانــم. قصــد دفــاع نــدارم امــا یــک 
نکتــه را بایــد اینجــا بگویــم. آن شــب 
دربرنامــه فوتبــال برتــر بــدون اینکــه به 
مــن دربــاره حضــور قربانــزاده اطلاعــی 
داده شــود، ایشــان را بــه مناظــره بــا من 
کشــاندند. هیــچ اطلاعــی بــه مــن داده 
نشــده بود. این شــخص هم آمد هرچه 

خواســت علیــه مــن گفــت. هرادعایــی 
خواســت، کــرد و الان می بینیــد کــه 
سرنوشــت او چــه شــده اســت. مــن از 
قربانــزاده بــه خاطــر تهمت هایــی کــه 
زده شــکایت خواهــم کــرد. بحــث ۵ 
میلیــارد را وســط کشــید درحالــی کــه 
ایــن موضــوع صحــت نــدارد. حتــی اگــر 
هــم صحــت داشــته باشــد ســؤال مــن 
ایــن اســت کــه چــرا دربــاره آورده من به 
باشگاه استقلال چیزی گفته نشد؟ چرا 
خواســتند با یک برنامه از پیش طراحی 

شــده فقــط مــن را تخریــب کننــد؟
 کدام آورده؟

همــان کمــپ کــه الان ۲ هــزار میلیــارد 
برای باشــگاه اســتقلال ســرمایه است. 
چرا درباره این آورده چیزی گفته نشــده 
اســت؟ چــرا بــا شــخصیت افــرادی کــه 
برای این باشــگاه زحمت کشــیدند این 
طــور بــازی می شــود. واقعــاً بایــد شــرم 

کننــد از ایــن رفتارهــای ناجوانمردانــه.
 درباره ماجرای بازگشت تان به 

باشگاه استقلال شایعاتی مطرح 
شده است. برخی همچنان اعتقاد 

دارند که شما به دلیل مسائلی 
که درآخرین دوره مدیریت تان 

به وجود آمده دیگر نباید به 
این باشگاه بازگردید. برخی هم 

اعتقاد دارند شاید همچنان گزینه 
مطلوبی باشید.

مــن هرانتقــادی را می پذیــرم. چــه 
آن هایــی کــه علیــه مــن شــده اند و چــه 
آن هایــی کــه همچنــان لطف دارنــد و از 
مــن حمایــت می کننــد. باکــی از گفتــن 
حقایــق نــدارم. اینجــا هــم می خواهــم 
با شــما روراســت صحبت کنــم. درحال 
رفتــن بــه کربلا هســتم و دوســت ندارم 
حرفــی بجــز راســتی بزنم. حقیقــت این 
اســت که دیگر انگیزه ای برای بازگشت 
بــه اســتقلال نــدارم. شایعه ســازی های 
اخیرهــم کــه گفتــه می شــود مــن قصد 
دارم بــه اســتقلال برگــردم همــه بــرای 
تخریــب مــن اســت. اســم من را وســط 
انداخته انــد تــا بــه اهــداف خودشــان 
برســند. نــه، عزیــزان مــن قصــدی برای 
بازگشــت نــدارم و تلاشــی هــم بــرای 

بازگشــت نخواهــم کــرد.
 با آقای هاشمی هم درباره 

بازگشت به استقلال صحبتی 
نکردید.

هیــچ صحبتی با ایشــان نداشــتم. حتی 
اگــر یــک جلســه ای هــم بــود بــه شــما 
می گفتــم. کمــک بخواهنــد بــه عنــوان 
کســی که ســال ها اینجا بــوده و زیر و بم 
این باشگاه را می شناسد و از مشکلات 
گاه اســت، درخدمتــم امــا بازگشــت  آ
هرگــز. جایــی بــرای بازگشــت نیســت. 
اصــلاً نمی شــود بــرای ایــن باشــگاه کار 
بزرگــی انجــام داد چون کوهــی از بدهی 

اســت.
 شاید اگر بدهی استراماچونی 

سروقت پرداخت می شد با چنین 

سرنوشتی مواجه نمی شدید.
قبول دارم که بدهی استراماچونی 

را زمانی پرداخت کردند که من 
از باشــگاه رفتــم و به نوعی 

خواســتند پرداخــت 
ایــن بدهــی را جــزو 

فتوحــات دیگران 
قــرار دهنــد امــا 
مســأله باشــگاه 
اســتقلال بــرای 

رلیــگ  د ر  حضــو
قهرمانــان آســیا فقــط 

پرداخــت بدهــی اســتراماچونی نبــود. 
بحــث مالکیــت بــود کــه بــه هیــچ وجــه 
درآن مقطــع درســت نمی شــد و مــا 
قطعــاً از آســیا حــذف می شــدیم. البتــه 
اگــر بــه مــن کمــک می شــد و بدهــی 
اســتراماچونی را مــی دادم کار بــه 
آن نقطــه نمی رســید کــه هجمــه 
علیه من درســت شــود امــا عده ای 
دوست داشتند این هجمه ایجاد 
شــود و بــا شــخصیت مــن بــازی 
شــود. پــول ندادنــد تــا مــن را 
تخریــب کنند. بــه هرحال این 
مســائل تمــام شــده و رفتــه 
و الان بیــرون نشســتیم و 
نظاره گــر مدیریــت آقایــان 
هســتیم. امیــدوارم لااقــل 

کاری کننــد کــه اســتقلال 
فصــل بعــد در لیــگ قهرمانــان آســیا 

حضــور یابــد.
 وضعیت استقلال را با جواد 

نکونام چه طور ارزیابی می کنید. 
آیا احتمال موفقیت این تیم در 

فصل جاری وجود دارد؟
اســتقلال تحت هرشرایطی تیم بزرگی 
اســت و نمی شــود گفــت که چــون تیم 
در برخی پســت ها مشــکل دارد، پس 
مدعی نیست. ما شرایط بدتر از این را 
در استقلال دیدیم. یادم می آید فصل 
دهــم درحالــی که یــک هفته بــه پایان 
نقــل وانتقــالات باقــی مانــده بــود بــه 
ایــن باشــگاه آمدم. آن زمــان بازیکنان 
بزرگــی مانند مبعلی، میــداودی و چند 
تــای دیگــر را جــذب کردیــم. زمــان کم 
داشــتیم امــا خــوب خریــد کردیــم و 
درنهایت تیم با وجود اینکه مشکلاتی 
داشــت موفقیت هایــی را بــه دســت 
آورد و تــا هفتــه پایانــی مدعــی بودیــم. 
الان هــم اســتقلال بــا اینکــه در نقــل 
وانتقــالات عملکــرد خوبــی نداشــت 
امــا بــه نظــر مــن می توانــد گلیمــش را 
از آب بیرون بکشــد. اما به شــرط آنکه 
اختلافــات درون خانوادگــی بــه تیــم 
لطمــه نزند. بــه هرحال بایــد مدیریت 
شــود و تیــم بــه نقطــه  بحرانــی نرســد. 
نکونــام کاربلــد و اســتقلالی اســت و 
نتایــج خوبــی گرفتــه اســت. برایــش 
آرزوی موفقیــت دارم و خوشــحالم 

کــه هــواداران اســتقلال هــم از 
او حمایــت می کننــد.

فتح الله زاده: استقلال 900 میلیارد بدهی دارد 

بازگشتم شایعــــــــه است
عملکرد مدیران بعد از من خیلی هم عالی است

هیچ صحبتی با  
کیومرث هاشمی 
نداشتم. حتی اگر یک 
جلسه ای هم بود 
به شما می گفتم. 
کمک بخواهند به 
عنوان کسی که 
سال ها اینجا بوده و 
زیر و بم این باشگاه 
را می شناسد و از 
مشکلات آگاه است، 
درخدمتم اما بازگشت 
هرگز. جایی برای 
بازگشت نیست. اصلاً 
نمی شود برای این 
باشگاه کار بزرگی 
انجام داد چون 
کوهی از بدهی است

حمید رضا عرب
روزنامه نگار


